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Kungsholmens stadsdelsförvaltning 
 

 

Stadsdelsnämndens pensionärsråd 
 
Tidpunkt: 
Måndagen den 21 augusti 2023 
Plats: Lindhagensgatan 76, sammanträdesrum Häggen, samt 
deltagande digitalt  
 
Närvarande: 
Birgitta Dangården, SPF 
Roger Andersson, PRO 
Karin Schiöld, SPF 
Björn Sundström, SPF 
Anita Nordin Vik, PRO 
Birgitta Thulin, SPF 
Marie-Pierre Labadie, SPF 
Boel Seldén, SPF 
 
Övriga medverkande: 
Lena Slotte, avdelningschef  
Elin Sundberg, rådets sekreterare  
Louise Ilhammar, verksamhetsutvecklare it §§1-3 
 
Frånvarande: 
Anders Lidbeck, SPF 
Kim Åsberg, PRO 
 
Justeras: 
Karin Schiöld (SPF), Boel Seldén (SPF) 
            
§ 1 Föregående protokoll samt godkännande av dagordning  
Föregående protokoll samt förslag till dagordning godkänns.  
 
§ 2 Val av ordförande och justerare 
Karin Schiöld väljs till ordförande och utses att tillsammans med 
Boel Seldén justera dagens protokoll. 
 
§ 3 Information från verksamhetsutvecklare it, Louise 
Ilhammar 
Louise Ilhammar, informerar om digitalisering inom 
äldreomsorgen. Presentationen biläggs protokollet.  
 
§ 4 Information från stadsdelsförvaltningen 
Lena Slotte informerar om det senaste inom äldreomsorgen, bland 
annat att sommaren har varit lugn samt att rekrytering av biträdande 
avdelningschef är klar och tillträder 11 september. På Serafens 
äldreboende kommer en ny inriktning öppnas med nio 
boendeplatser för personer under 65 år med demens.  
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§ 5 Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 24 augusti 
Pensionärsrådet behandlar följande ärenden: 
 
Ärende 1 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 2-3 
Ej offentliga dokument/ärenden. 
 
Ärende 4-7 
Ingen dokumentation. 
 
Ärende 8 Anmälan av medborgarförslag 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stödjer förslaget om att anlägga en plan för boulespel i 
Kronobergsparken samt medborgarförslaget beträffande 
Smedsudden. På övriga förslag under denna punkt har vi inga 
synpunkter.” 
 
Ärende 9 Medborgarförslag om sommarängar  
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stödjer förvaltningens förslag med stadsdelsvisa åtgärdsförslag för 
biodynamisk mångfald och ökad grönska av Kungsholmen. 
Observera att pensionärsrådet är starkt engagerade i miljöfrågorna 
ovan.”  
 
Ärende 10-11   
Inga synpunkter. 
 
Ärende 12 Avtalsförlängning kost Serafen och Gläntan 
Pensionärsrådet stödjer förvaltningens förslag. 
 
Ärende 13 Skrivelse om att inventera på vilka gator det går att 
plantera träd på Kungsholmen 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stödjer skrivelsen om att utredningen mellan stadsdelsförvaltningen 
och gatukontoret för att öka grönskan i stadsdelen Kungsholmen. 
Detta bör även kopplas samman med vårt stöd avseende vad som 
anges i förvaltningens förslag under punkt 9 ”Medborgarförslag om 
sommarängar”. Pensionärsrådet tycker också det är viktigt att 
stadsdelsförvaltningen är med och påverkar gatukontorets arbete 
inom Kungsholmen.” 
 
Ärende 14-15  
Inga synpunkter. 
 
Ärende 16 Skrivelse om plan för fler äldreboenden 
Pensionärsrådet anför följande till protokollet: ”Pensionärsrådet 
stödjer förvaltningens svar på rubricerad skrivelse med tilläggen, 
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som vi under lång tid framhållit är viktiga för stadsdelen 
Kungsholmen, nämligen att här saknas seniorboenden vilket också 
lett till att det saknas aktivitetscenter med lokaler för 
pensionärsföreningarnas verksamhet. Seniorboenden är också en 
stadsdelsfråga, till skillnad från övriga äldreboendeformer som är en 
stadsgemensam fråga, då denna boendeform dessutom är den 
mellanboendeform mellan eget boende och särskilt äldreboende 
som bör finnas i den stadsdel den äldre bott i tidigare under sitt liv. 
 
I likhet med region innerstadens boendeplan för äldre 2023 med 
utblick mot 2040 konstaterar pensionärsrådet att planerad 
nybyggnation av vård- och omsorgsboende i innerstaden och i 
kommunen som helhet bedöms vara osäker och helt otillräcklig 
utifrån den prognostiserade demografiska utvecklingen. 
 
Ärende 17-29 
Inga synpunkter. 
 
Ärende 30-33 
Ingen dokumentation. 
 
§ 6 Kommande nämndärenden enligt balanslista 
Inga synpunkter.  
 
§ 7 Inkomna skrivelser inbjudningar m.m 
Inget att rapportera. 
 
§ 8 Övrigt 
Pensionärsrådet har tidigare framfört att de önskar att 
äldreförvaltningens broschyr om boendefrågor för äldre skickas ut 
till alla seniorer på Kungsholmen. Elin Sundberg föreslår att den 
skickas ut till alla som är 75 år vilket omfattar cirka 600 personer. 
Närvarande är överens om förfarandet.  
 
Pensionärsrådet har lyft att hörselslinga behövs på 
nämndsammanträdena. Elin Sundberg rapporterar att hörselslinga 
finns och kommer användas framöver.  
 
 
Planering av gäster och teman 2023: 

- Studiebesök på Pilträdets servicehus (september) 
- Beskrivning av organisation samt syfte pensionärsrådet 

(oktober), ev utöka sammanträdestiden detta tillfälle 
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